
1 
 

 
 
 
 
 

Verslag vergadering Sportraad Stichtse Vecht  
20 april 2023 
 
Aanwezig: John Heun, Gerard Geerdink, Paul Croiset van Uchelen, Han Leunk, Evert Woltjes, Astrid 
Schoenmakers, Ton Witteman, Koert-Jan de Weert, Erik Schreuder, Judith van de Vorle 

Gast: Karin van Vliet, Marcel Scheefhals (beleidsadviseur) 

Afwezig: Randy van Schravendijk 

Agenda 

1. Opening en mededelingen (John) 
Karin is alleen het eerste kwartier aanwezig i.v.m. een andere afspraak. Op verzoek van Judith ligt Karin de 
stand van zaken rondom de verhuizing van het tennispark in Breukelen toe. Karin zou vorige week een 
afspraak hebben met het bestuur van LTV Breukelen maar die kon i.v.m. ziekte niet doorgaan. Karin wil graag 
met de tennis bespreken wat er aan voorbereidend werk gedaan kan worden, zodat wanneer het moment 
daar is, een vlotte doorstart gemaakt kan worden met de uitvoering van de plannen. Vanwege 
personeelskrapte is er binnen de gemeente geprioriteerd, mede ook vanwege het enige tijd laten liggen van 
dit onderwerp door de tennis zelf, waardoor nu eerst andere projecten gerealiseerd gaan worden. Karin kan 
nog geen indicatie geven van wanneer de verhuizing van het tennispark gestart kan worden.  
Karin verlaat om kwart voor 8 de vergadering.  

2. Vaststellen agenda (allen) 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

3. Notulen en actielijst 15 maart (allen) 
1 kleine wijziging: Astrid staat wel aanwezig als afwezig, maar was afwezig. Na deze wijziging zijn de notulen 
geaccepteerd zonder wijzigingen.  

4. Ingekomen- en uitgaande stukken (zie Dropbox) 
IN:  230331 Cricket in Stichtse Vecht: vereniging heeft al eerder bij de gemeente aangeklopt. Zitten nu in 
Zeist maar moeten daar weg. Spelen in hoge klasse. Zijn wel wat verenigingen die al een cricket afdeling 
hebben (bv. Campong). Optie is bij/naast OSM Atletiek in Maarssenbroek, wordt onderzocht. Geen rol 
voor de sportraad om hier iets voor te doen. ACTIE: terugkoppelen dat het bij de gemeente ligt.  
IN: 230412 Notitie exploitatievormen sportaccommodaties Stichtse Vecht 
IN: 230412 (1) presentatie   
UIT: geen 
Opgemerkt wordt dat deze document niet op Dropbox zichtbaar zijn. ACTIE: Gerard controleert dit (tip van 
Judith: een keer opnieuw inloggen/ Dropbox app van de pc verwijderen). 

  
5. Werkgroepen  

• Sport en onderwijs: nog niet bij elkaar gekomen helaas. Er komt een inventarisatie van schoolpleinen 

naar toegankelijkheid: openbaar of tijdens schooltijd. Wens is zoveel mogelijk openbaar, zodat 

iedereen er gebruik van kan maken. School in Loenen gaat hiermee aan de slag, kan als voorbeeld 

gebruikt worden als inspiratie voor andere scholen.  
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• Sportaccommodaties:  de werkgroep is 2 keer bij elkaar geweest inmiddels. Deze week heeft de 

werkgroep een goede presentatie gekregen van de mogelijkheden om aanbesteding te doen. 

Voorzieningenniveau mag er niet op achteruit gaan en als gemeente wil men nauw betrokken blijven. 

WG is gevraagd advies uit te brengen op dit proces, 2e week mei opleveren. ACTIE: eerst opleveren 

aan de sportraad en dan naar Marcel. Verzoek aan de leden om alvast de documenten op Dropbox 

hierover te lezen.  

• Sportsubsidies/verenigingsondersteuning: afspraak met Addy moet nog gemaakt worden. 9 scholen 

hebben subsidie aangevraagd voor organisatie Koningsspelen. Vraag om met Addy te bespreken 

waarom dat niet alle scholen niet om subsidie vragen.  

• Sport in openbare ruimte/sport als middel: nog geen afspraak gepland.  

 
6. Lopende projecten (allen) 

 

Kern Project  Gemeente 
contact 

Sportraad  
contact 

Status 

Breukelen Skeelerbaan Karin van 
Vliet 

John en Gerard Loopt 

 Verhuizing LTV 
Breukelen  

Marcel  Judith Karin gaat in gesprek met 
bestuur om te kijken welke 
voorbereideinde dingen al 
opgepakt kunnen worden.  
13 mei opening 
handbal/beachvolley velden 

 Uitbreiding bergruimte 
Kikkerfort 

Marcel  WG 
sportaccommodaties 

Geen voortgang 

Maarssen-Dorp Zuilense Vecht Marcel  WG openbare 
ruimte 

Werkgroep is aan de slag om te 
inventariseren welke wensen er 
zijn voor inrichting sportlint. 
Plan maken om bv. scholen 
warm te maken om er vooral 
gebruik van te maken.  
Paul vraagt naar toegang/ 
aansluiting op Maarssen-Dorp/ 
Op Buuren met het sportlint. 
Moet Marcel naar informeren.  
Marcel stelt voor om volgende 
keer weer eens de projectleider 
uit te nodigen voor update. 
ACTIE: agenderen 

 Blaashal Luckraeck Marcel Paul  Wordt een presentatie 
voorbereid voor de leden met 
de vraag: wel of geen blaashal.  

Maarssenbroek Herinrichting  
OSM Atletiek 

Marcel   Loopt.  

Vreeland Dorpshuis Marcel   Planning is sloop in december 
23.  

Tienhoven De Veenkluit Marcel   Marcel moet nog update 
ophalen. Blijkbaar aannemer 
selectie (Evert).  

Loenen Padelbanen Marcel  Zie artikel in de VAR en 
toelichting door Karin aan 
begin van de vergadering.  
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7. Beleidsactiviteiten  

Project  Gemeente 
contact 

Sportraad  
contact 

Status  

Evaluatie overeenkomst exploitatie 
binnensportaccommodaties 

Marcel  n.t.b. Loopt  

Aanbesteding contractverlenging 
beheerovereenkomst Sportfondsen Stichtse Vecht 

Marcel  n.t.b. Zie WG Accommodaties  

Onderzoek gebruik binnensportaccommodaties 
(bezettingsgraad) 

Marcel  WG Sport-
accommodaties 

Valt nog mee qua bezetting. 
Meeste uitdaging in Maarssen 
waarschijnlijk.  

Voortgang invoering verhuursysteem en sleutelplan Marcel  WG Sport-
accommodaties  

Sleutelplan moet nog komen, 
verhuursysteem is live.   

Uitbreiding sportaccommodaties en aanleg 
beweegvoorzieningen in de openbare ruimte  i.r.t. 
Omgevingsvisie 

Marcel Gerard Is onderwerp voor Vitaal 
Stichtse Vecht (oa 
beweegroutes). Dit 
onderwerp kan hier er af.  

Geluids ‘overlast’ in gymzalen, slechte akoestiek in 2 
locaties (Nigtevecht e Zwanenkamp). We moeten 
aan de norm voldoen. Van alle zalen en hallen is een 
quickscan gemaakt. ACTIE: Marcel naar WG sturen.  

Marcel WG sport-
accommodaties 

Quickscan is niet verstuurd. 
Zalen moeten wel aangepast 
worden. Onderwerp voor WG 
accommodaties: wie is 
verantwoordelijk voor het 
voldoen aan de eisen? ACTIE: 
advies uitbrengen op dit 
onderwerp.  

 
8. Organisatie vervolg Thema avond eind 2023 (Judith) 
Mensen gezocht die mee willen denken en organiseren. Nu geen nieuws hierover.  

9. Vitaal Stichtse Vecht (Judith) 
Afgelopen week evaluatie gehad met Marcel en Piet. Ter voorbereiding op volgende kernteam vergadering in 
mei. Check op doelen, wat is behaald, welke aanpassingen zijn nodig. Dit i.v.m. aanvraag/ maken plan voor 
Sportakkoord II. Voor half september moeten we (Vitaal SV) plan van aanpak gereed hebben. Gelden komen in 
brede SPUK regeling. Of dit ook andere werkwijze van administratie betekent vraagt Marcel na. John spreekt 
de zorg uit dat hier het risico bestaat dat met geld dat evt. ‘over’ is, dat hier gaten in de begroting van de 
gemeente worden gedicht. Marcel benadrukt dat dit niet kan omdat het SPUK gelden zijn en daarmee 
‘geoormerkt’ geld. Aan het kernteam de taak om hierop te letten en dit te borgen.  
Besloten om 2.000 euro beschikbaar te stellen indien scholen een beweegvriendelijk schoolplein willen 
realiseren. Komen nu wel wat scholen voor op de lijn bij Marcel.  
 
10. Jaarverslagen 2021 en 2021 (Judith)  
Jaarverslagen zijn gereed. Verslag kascontrole zojuist opgeleverd door Paul.  Planning jaarverslagen digitaal 
opgemaakt gereed voor 1 juni. Offerte en planning bij Loyals opgevraagd. Als het goed is 22 juni in volgende 
vergadering opleveren.  
 
11. Communicatie / nieuwsbrief / website (Judith) 
Geen nieuws. 

12. Rondvraag  
Erik: n.a.v. een artikel in de VAR deze week (zorgen om regeldruk bij verenigingen – initiatief van CDA en 
Streekbelangen): hoe worden wij op de hoogte gehouden? Marcel was ook niet op de hoogte van dit initiatief. 
Verzoek van Paul om aan die 2 initiatiefnemers terug te koppelen waarom ze niet met ons hebben afgestemd. 
Een van de mensen in oud-lid van de Sportraad. ACTIE: John neemt contact met ze.  
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Judith: idee om op andere locaties bij verenigingen te vergaderen? Dat idee had Evert ook al dus pakken we 
op. Astrid oppert om de volgende keer dan bij SV de Vecht te vergaderen, we beiden ze dan ook de 
mogelijkheid om zichzelf te presenteren.  
Gerard: wil graag na de volgende vergadering stoppen met het secretariaat. Graag allen nadenken over wie dit 
op wil pakken.  

13. Sluiting 
John sluit voor de laatste keer de vergadering om 21.12 uur. Volgende vergadering is op 22 juni, die zit Evert 
als nieuwe voorzitter dan voor.   
 
 

 

 

Actielijst Sportraad Stichtse Vecht, bijgewerkt n.a.v. de vergadering d.d. 15-03-2023:    

Nr. Datum Onderwerp Wie Af per 

     

149 20-04-23 Contact opnemen met initiatiefnemers onderzoek 
inzake regeldruk verenigingen 

John 22-06-23 

148 20-04-23 Uitkomst quickscan naar de WG 
sportaccommodaties sturen 

Marcel z.s.m. 

147 20-04-23 Advies uitbrengen over wie is verantwoordelijk om 
te zorgen dat sportzalen aan eisen voldoen 

WG 
sportaccommodaties 

22-06-23 

146 20-04-23 Projectleider Zuilense Vecht/ sportlint uitnodigen 
Agenderen 

Marcel 
Gerard 

22-06-23 

145 20-04-23 Advies inzake aanbesteding beheer accommodaties 
eerst aan sportraadleden opleveren 

WG 
Sportaccommodaties 

30-04-23 

144 20-04-23 Dropbox controleren i.v.m. niet zichtbaar zijn van 
documenten 

Gerard 22-06-23 

143 20-04-23 Terugkoppeling aan cricket vereniging John/ Gerard z.s.m. 

140 15-03-23 Afspraak maken met Addy Vonk WG Sportsubsidies/ 
Verenigingsonder-
steuning  

22-06-23 

139 15-12-22 Nieuwe leden stukje tekst aanleveren ter 
introductie van jullie zelf op de website 
Ton: foto/ Erik: tekst + foto 

Ton en Erik 22-06-23 

138 15-12-22 Fotograaf regelen voor nieuwe foto’s sportraad t.b.v. 
website 

John? Voorjaar ‘23 

135 27-10-22 Website aanpassingen: voorbereiden op inhoud Judith 2023 

 


